



Terms and Conditions for Visa Gold Card for Students “2.4% RewardCash Rebate for Online Tuition Fee Payment to Designated Institutions” (the “Reward”):

- The promotion period is from 15 August 2018 to 28 February 2019, both dates inclusive (“Promotion Period”), and divided into 2 phases (each a “Phase”) as below.
 - Phase 1: 15 August 2018 to 31 December 2018
 - Phase 2: 1 January 2019 to 28 February 2019
- The Reward(s) is only applicable to HSBC Visa Gold Card for Students (“Eligible Credit Card”).
- The Eligible Credit Card Cardholders (“Cardholder(s)”) will be entitled to receive 2.4%RewardCash (“Extra RewardCash”) for Eligible Transactions (as defined in clause 4 below) made with their Eligible Credit Card.
- Eligible Transactions for the Reward include: Tuition Fee Payment to Designated Merchants under Bill payment (as defined in clause 5 below) via HSBC HK Mobile Banking app or Personal Internet Banking which are successfully posted to the credit card account within promotion period. Unposted/cancelled/refunded transactions will not be counted as Eligible Transactions.
- Designated Merchants under Bill payment include: The Chinese University of Hong Kong, Chu Hai College of Higher Education, City University of Hong Kong*, Community College of City University, The Education University of Hong Kong, Hang Seng Management College, Hong Kong Baptist University*, The University of Hong Kong, The Hong Kong University of Science & Technology, Lingnan University*, The Open University of Hong Kong, The Hong Kong Polytechnic University*.
- The maximum amount of RewardCash to be awarded to each Cardholder for each Phase is \$200 RewardCash and for the entire Promotion Period (which comprises 2 Phases) is \$400 RewardCash.
- The Extra Reward Cash will be credited to the Eligible Credit Card account by the date as specified in the schedule below.

Transactions Posted on	Extra RewardCash Awarded
15 August 2018 to 31 December 2018	By End of March 2019
1 January 2019 to 28 February 2019	By End of March 2019

- Fraud and abuse will result in forfeiture of a Cardholder’s eligibility to receive the RewardCash under the Promotion as well as cancellation of the Cardholder’s credit card(s). The Bank further reserves the right to deduct any RewardCash awarded under the Promotion directly from the relevant credit card account without prior notice.
- The terms and conditions of (i) the Cardholder’s credit card agreement with the Bank and the RewardCash programme, and (ii) all other applicable prevailing promotions offered by the Bank will continue to apply. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions and to terminate the Promotion at any time. The latest details of the Promotion and the revised terms and conditions will be made available on the relevant website as soon as practicable.
- No person other than the Cardholder and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
- In case of disputes arising out of the Reward, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
- These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
- These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
- In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

*According to the bank record as of 19 July 2018, i) the recipient of tuition fee payment for City University Hong Kong – School of Continuing and Professional Education is City University of Hong Kong; ii) the recipient of tuition fee payment for Hong Kong Baptist University College of International Education & School of Continuing Education Hong Kong Baptist University is Hong Kong Baptist University; iii) the recipient of tuition fee payment for Lingnan Institute of Further Education is Lingnan University; iv) the recipient of tuition fee payment of Hong Kong Community College is The Hong Kong Polytechnic University.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

滙豐滙財金卡 - 學生卡「網上繳付指定學院學費享 2.4%額外獎賞錢」(「獎賞」)之條款及細則：

- 優惠期由 2018 年 8 月 15 日至 2019 年 2 月 28 日(「優惠期」)，並分以下 2 個階段進行(「階段」):
 - 階段 1: 2018 年 8 月 15 日至 2018 年 12 月 31 日
 - 階段 2: 2019 年 1 月 1 日至 2019 年 2 月 28 日
- 獎賞只適用於滙豐滙財金卡 - 學生卡(「合資格信用卡」)。
- 所有合資格信用卡持卡人於優惠期內以合資格信用卡所作之合資格交易(如下列第 4 條細則所說明)可享額外 2.4%「獎賞錢」(「額外獎賞錢」)回贈。
- 合資格交易包括: 透過香港滙豐流動理財應用程式或個人網上理財於優惠期內成功以繳費服務向指定商戶(如下列第 5 條細則所說明)繳交學費。未誌賬、取消或退款的交易, 均不包括在合資格交易之內。
- 繳費服務之指定商戶包括: 香港中文大學、珠海學院、香港城市大學*、香港城市大學專上學院、香港教育大學、恆生管理學院、香港浸會大學*、香港大學、香港科技大學、嶺南大學*、香港公開大學及香港理工大學*。
- 每位合資格信用卡持卡人於每階段內最高可享\$200「獎賞錢」回贈及於整個優惠期內最高可享\$400「獎賞錢」回贈。
- 額外獎賞錢將依照下表所列期間存入合資格信用卡戶口。

交易誌賬日期:	額外獎賞錢發出日期:
2018 年 8 月 15 日至 2018 年 12 月 31 日	2019 年 3 月
2019 年 1 月 1 日至 2019 年 2 月 28 日	2019 年 3 月

- 持卡人如有任何舞弊或欺詐成分, 本行即會取消該持卡人獲取獎賞資格及其信用卡。本行保留權利於有關信用卡戶口扣除持卡人於本推廣獲享的「獎賞錢」而不另行通知。
- 本行的 (i) 信用卡持卡人合約及「獎賞錢」計劃及 (ii) 所有其他適用的現行推廣活動的條款及細則均繼續適用。本行保留權利可隨時更改本條款及細則及終止推廣。所有關於本推廣之最新資訊, 已修改之條款及細則將盡早於有關網頁公布。
- 除有關持卡人及本行以外, 並無其他人士有權按《合約(第三者權利)條例》強制執行本條款及細則的任何條文, 或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
- 就此推廣活動如有任何爭議, 本行保留最終裁決權。
- 本條款及細則受現行的監管要求約束。
- 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄並按其詮釋。
- 優惠、條款及細則的中英文本如有歧義, 概以英文本為準。

*根據 2018 年 7 月 19 日之本行記錄, i) 香港城市大學專業進修學院之學費收款機構為香港城市大學; ii) 香港浸會大學國際學院及香港浸會大學持續教育學院之學費收款機構為香港浸會大學; iii) 嶺南大學持續進修學院之學費收款機構為嶺南大學; iv) 香港專上學院之學費收款機構為香港理工大學。

借定唔借? 還得到先好借!

汇丰汇财金卡 - 学生卡「网上缴付指定学院学费享 2.4%额外奖赏钱」(「奖赏」)之条款及细则：

1. 优惠期由 2018 年 8 月 15 日至 2019 年 2 月 28 日(「优惠期」)，并分以下 2 个阶段进行(「阶段」):
 - i) 阶段 1: 2018 年 8 月 15 日至 2018 年 12 月 31 日
 - ii) 阶段 2: 2019 年 1 月 1 日至 2019 年 2 月 28 日
2. 奖赏只适用于汇丰汇财金卡 - 学生卡(「资格信用卡」)。
3. 所有资格信用卡持卡人于优惠期内以资格信用卡所作之合格交易(如下列第 4 条细则所说明)可享额外 2.4%「奖赏钱」(「额外奖赏钱」)回赠。
4. 合格交易包括: 透过香港汇丰流动理财应用程式或个人网上理财于优惠期内成功以缴费服务向指定商户(如下列第 5 条细则所说明)缴交学费。未志账、取消或退款之交易，均不包括在合格交易之内。
5. 缴费服务之指定商户包括: 香港中文大学、珠海学院、香港城市大学*、香港城市大学专上学院、香港教育大学、恒生管理学院、香港浸会大学*、香港大学、香港科技大学、岭南大学*、香港公开大学及香港理工大学*。
6. 每位资格信用卡持卡人于每阶段内最高可享\$200「奖赏钱」回赠及于整个优惠期内最高可享\$400「奖赏钱」回赠。
7. 额外奖赏钱将依照下表所列期间存入资格信用卡户口。

交易志账日期:	额外奖赏钱发出日期:
2018 年 8 月 15 日至 2018 年 12 月 31 日	2019 年 3 月
2019 年 1 月 1 日至 2019 年 2 月 28 日	2019 年 3 月

8. 持卡人如有任何舞弊或欺诈成分，本行即会取消该持卡人获取奖赏资格及其信用卡。本行保留权利于有关信用卡户口扣除持卡人于本推广获享的「奖赏钱」而不另行通知。
9. 本行的 (i) 信用卡持卡人合约及「奖赏钱」计划及 (ii) 所有其他适用的现行推广活动的条款及细则均继续适用。本行保留权利可随时更改本条款及细则及终止推广。所有关于本推广之最新资讯，已修改之条款及细则将尽早于有关网页公布。
10. 除有关持卡人及本行以外，并无其他人士有权按《合约(第三者权利)条例》强制执行本条款及细则的任何条文，或享有本条款及细则的任何条文下的利益。
11. 就此推广活动如有任何争议，本行保留最终裁决权。
12. 本条款及细则受现行的监管要求约束。
13. 本条款及细则受香港特别行政区法律管辖并按其诠释。
14. 优惠、条款及细则的中英文本如有歧义，概以英文本为准。

*根据 2018 年 7 月 19 日之本行记录，i) 香港城市大学专业进修学院之学费收款机构为香港城市大学; ii) 香港浸会大学国际学院及香港浸会大学持续教育学院之学费收款机构为香港浸会大学; iii) 岭南大学持续进修学院之学费收款机构为岭南大学; iv) 香港专上学院之学费收款机构为香港理工大学。

借定唔借？还得到先好借！